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Leeuwarden, 7 april 2016 
 
 
Onderwerp: Spoedbrief evaluatie innovatiegelden waterhuishoudingsplan 
 
 
Geacht college, geachte mevrouw Poepjes, 
 
De PvdA vroeg bij de behandeling van het concept vierde waterhuishoudingsplan op 28 oktober 2015 
expliciet aandacht voor het stimuleren van ‘waterinnovatie’. Specifiek, omdat de innovatiegelden in het 
concept waterhuishoudingsplan van 1 miljoen euro naar 200.000 euro waren teruggebracht. De PvdA was 
het hier niet mee eens. Tijdens de behandeling in Provinciale Staten gaf u aan dat deze gelden beperkt 
waren omdat, op dat moment, niet bekend was wat de effecten van de eerder ingezette middelen waren. 
Daarvoor wilde u eerst de evaluatie afwachten. 
 
Letterlijk zei u tijdens de Statenvergadering: “Wat belangryk is, is dat op dit stuit evalueard wurdt, want 
do moast wol witte hoe’t it jild besteget is en wat foar effekt dat hân hat, hoe’t it miljoen syn wurking yn de 
maatskippij fûn hat. De resultaten derfan binnen noch net dúdlik. Simpelwei omdat dy noch evalueard 
wurde. Dat is ek de reden wêrom ‘t no even in ‘pas op de plaats’ makke wurdt mei de twa ton yn plak fan it 
miljoen. Mar it stiet natuerlik frij oan alle kanten om, op lettere mominten, as dat jo politike miening is, der 
wer oer te begjinnen.” 
 
Dat het evaluatierapport inmiddels is afgerond en aan Gedeputeerde Staten is overgedragen hebben 
ambtenaren 30 maart jl. tijdens de Steatemerk bevestigd. Voor een goede beoordeling van het 
waterhuishoudingsplan vinden wij deze evaluatie nu noodzakelijk. Het plan gaat namelijk niet alleen over 
beheersing maar ook over vernieuwing. De PvdA vindt het belangrijk dat er voldoende innovatiekracht in 
het waterhuishoudingsplan zit. Op dit moment kunnen wij op dit punt niet tot een goede afweging komen 
terwijl u als college wel over deze informatie beschikt.  
 
Wij vragen u daarom het evaluatierapport over de innovatiegelden uiterlijk een week voorafgaande aan 
de Statenvergadering van 20 april 2016 naar ons toe te sturen. 
 
Wij zien uw reactie graag tegemoet. 
 
Hoogachtend,  
 
Namens de Partij van de Arbeid Statenfractie Fryslân, 
 
Remco van Maurik 
Fractievoorzitter 
 
Wanda Ottens 
Woordvoerder Water, Verkeer & Vervoer 
 
 
 


